

Press Release
January 18, 2024
For immediate release

First Public Company in the Stock Market with a Qatari Female as CEO: Al Faleh Educational Holding Marks Historic Milestone"

Al Faleh Educational Holding, under the distinguished leadership of CEO Sheikha Anwar bint Nawaf Al Thani, proudly announces a groundbreaking move to the main market of the Qatar Stock Exchange. Following the successful completion of procedures with the Qatar Stock Exchange, the Qatar Central Securities Depository, and relevant authorities, the Holding is poised for a historic transition, with the first trading day on the main market scheduled for Sunday, January 28, 2024.

This landmark achievement underscores Al Faleh Educational Holding's unwavering commitment to excellence in education and represents a significant accomplishment under the visionary guidance of CEO Sheikha Anwar bint Nawaf Al Thani.

"We are thrilled to share this remarkable news with our stakeholders and the community. This milestone not only reflects our commitment to education but also marks a historic moment as the first Qatari educational institution with a female CEO listed on the stock market," expressed Sheikha Anwar bint Nawaf Al Thani.

Comprising three distinguished institutions—Doha Academy Schools, Doha International Kindergarten, and AFG College with the University of Aberdeen—Al Faleh Educational Holding has consistently maintained a standard of teaching excellence, contributing significantly to Qatar's educational landscape.

Having recently achieved the status of the first woman-led Qatari public shareholding company and the first Qatari educational institution to list on the stock market, Al Faleh Educational Holding will now commence trading on the main market.

"We extend our sincere gratitude to all who have contributed to this success story. This accomplishment is a testament to the collective dedication and efforts of our team, students, and partners," added Sheikha Anwar bint Nawaf Al Thani.

Al Faleh Educational Holding remains steadfast in advancing education and contributing to the development of Qatar's future leaders, aligning seamlessly with the visionary goals set by its founder, Dr Sheikha Aisha Bint Faleh Al Thani.

--- Ends ---

بيان صحفي

18 يناير 2024

للتنشر الفوري

"أول شركة عامة في بورصة قطر برئاسة امرأة قطرية: الفالـح التعليمية القابضة تحقق إنجازاً تاريخياً"

تعلن الفالـح التعليمية القابضة، تحت القيادة المتميزة للرئيس التنفيذي الشيخة أنوار بنت نواف آل ثاني، بكل فخر عن تحركها الرائد إلى السوق الرئيسية لبورصة قطر. وبعد الانتهاء بنجاح من الإجراءات مع بورصة قطر وشركة قطر للإيداع المركزي للأوراق المالية والجهات ذات الصلة، تستعد الشركة لمرحلة انتقالية تاريخية، حيث من المقرر أن يكون أول يوم تداول في السوق الرئيسي لبورصة قطر يوم الأحد الموافق 28 يناير 2024.

يؤكد هذا الإنجاز التاريخي على التزام الفالـح التعليمية القابضة الثابت بالتميز في التعليم ويمثل إنجازاً كبيراً في ظل التوجيهات الحكيمة للرئيس التنفيذي الشيخة أنوار بنت نواف آل ثاني.

وقالت الشيخة أنوار بنت نواف آل ثاني: "يسعدنا أن نشارك هذه الأخبار الرائعة مع أصحاب المصلحة والمجتمع. هذا الإنجاز لا يعكس التزامنا بالتعليم فحسب، بل يمثل أيضاً لحظة تاريخية كأول مؤسسة تعليمية قطرية بقيادة امرأة في منصب الرئيس التنفيذي، ومدرجة في سوق الأوراق المالي مدرج في سوق الأوراق المالية."

تضم المجموعة ثلاث مؤسسات متميزة - مدارس أكاديمية الدوحة، وروضة الدوحة الدولية، وكلية أي أف جي بالتعاون مع جامعة أبردين - وقد حافظت شركة الفالح التعليمية القابضة باستمرار على مستوى التميز في التعليم، مما ساهم بشكل كبير في المشهد التعليمي في قطر.

بعد أن حققت مؤخرًا مكانة أول شركة مساهمة قطرية عامة تقودها امرأة وأول مؤسسة تعليمية قطرية يتم إدراجها في بورصة قطر، سوف تبدأ شركة الفالح التعليمية التداول في السوق الرئيسية للبورصة.

وأضافت الشبيخة أنوار بنت نواف آل ثاني: "نعرب عن خالص امتناننا لجميع الذين ساهموا في قصة النجاح هذه. وهذا الإنجاز هو شهادة على التفاني الجماعي والجهود التي يبذلها فريقنا وطلابنا وشركائنا."

تظل شركة الفالح التعليمية القابضة ثابتة في الارتقاء بالتعليم والمساهمة في تطوير قادة المستقبل في قطر، بما يتماشى بسلاسة مع الأهداف الحكيمة التي حددتها مؤسسها الدكتورة الشبيخة عائشة بنت فالح آل ثاني.

--انتهى---